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Prescribed on August 12, 2013
1、 尹衍樑先生為感懷其就讀於國立彰化師範大學（以下簡稱本校）校址前身－台灣省立彰化進德實驗中學期間，深受王金平老師提攜照顧之情，特捐助本校獎助學金，以獎勵優秀學生就讀本校研究所，並由本校訂定「王金平先生獎勵優秀碩士生入學獎勵金作業要點」（以下簡稱本作業要點），憑以辦理獎勵金申請、審核事宜。
1. Mr. Yan-Liang Yin, in recollection of the loving care from his teacher Mr. Jin-Ping Wang during his studying at the predecessor of National Changhua University of Education (hereinafter referred to as the School) - Taiwan Provincial Changhua Experimental High School, donated this scholarship to the School to provide an incentive for outstanding students to attend the School’s graduate institutes, and authorized the School to prescribe "Key Procedures for Mr. Jin-Ping Wang’s Enrollment Incentive for Outstanding Graduate Students" (hereinafter referred to as the Key Procedures) based on which the incentive is applied for and the applications are reviewed.
2、 獎勵名額及內容：
獎勵名額依年度經費審定，獎勵名單於每年6月底前公告；獲核定奬勵之新生，每名除核發新台幣2萬5仟元外，並由本校於公開場合頒發獎狀乙幀，以茲表揚。
2. Incentive quota and contents:
The quota for the incentive is determined based on the annual budget, and the list of incentive recipients is announced by the end of June each year. In addition to receiving NT$25,000, each recipient will be awarded a certificate of merit on a public occasion for recognition.
3、 審核程序：
各系所於每學年入學碩士生中擇優推薦3-5名，送教務處提交「本校學生入學獎勵金審查小組」（以下簡稱審查小組）審議，並將複審結果簽請校長核定後，續送學務處辦理獎勵金核發事宜。
前項審查小組設置要點由教務處另訂之。
3. Review process:
Each department and institute recommends to the Office of Academic Affairs three to five graduate students who enrolled in the year for further review by the School’s Student Enrollment Incentive Review Panel (hereinafter referred to as the Review Panel). The review result will be sent to the Principal for approval and then sent to the Student Affairs Office for issuance of the incentive. 
The key points for the setup of the Review Panel will be separately prescribed by the Office of Academic Affairs.
4、 入學獎勵金係鼓勵性質，申領者應協助系所從事教學、研究或行政工作，相關工作項目與指導辦法由系所自行訂定。
4. The enrollment incentive is an encouragement in nature; the claimants should assist the department’s or the institute’s teaching, research or administrative work. The related work and guidance shall be set by each department or institute on its own.
5、 獲頒本獎勵金者，若於當學年因非意外事故而離校（含休學、退學）時，應繳回所領獎勵金，且該獎勵名額不予遞補。
前項非意外事故離校原因之屬性由前開審查小組審議之。
5. If those who have been awarded this incentive leave the School in the academic year due to non-accidents (including suspension and withdrawal), they should return the incentives received, and the incentive quota will be left unfilled.
The nature of the non-accidents referred to in the preceding paragraph shall be determined by the Review Panel.
6、 本獎勵金所需經費由尹衍樑先生捐助之獎助學金支應。
6. The funding required for the incentive is provided by the scholarship donated by Mr. Yan-Liang Yin.
7、 其他未盡事宜，悉依教育部及本校相關規定辦理。
7. Other matters not noted in the Key Procedures shall be governed by the Ministry of Education’s and the School’s relevant provisions.
8、 本作業要點陳請校長核定後施行，修正時亦同。
8. The Key Procedures are implemented after the Principal’s approval. The same procedure applies for the amendments.
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